

Complete Large Filling System for Premade Bags 50-2.000g

Komplettes Füllsystem für vorgefertigte Beutel 50-2.000g



Features

Complete Large Vertical Filling System for premade bags. Weighing range: 50 - 2.000g, 15-30 bags/min. The system includes product elevator, automatic weighing machine, belt conveyor and bag sealing OR sewing machine. For granule products like seed, pet food, etc. The premade bags are clamped manually into the pneumatic clamping device. The product will be dosed by weighing and filled into the bag. By using the belt conveyor the filled bag will be passed to the sealing or sewing machine. Platform- and In-/Outfeed-dimensions can be customized: Technical Specifications do depend on the final layout/construction of the complete system.

Beschreibung

Komplettes großes vertikales Füllsystem für vorgefertigte Beutel. Gewichtsbereich: 50 - 2.000g, 15-30 Beutel/min. Das System enthält Produktzufuhr, automatische Wiegeeinheit, Förderband und Verschweiß- ODER Näh-Modul. Für granulartige Produkte wie Samen, Tiernahrung, usw. Die vorgefertigten Beutel werden manuell in die pneumatische Klammerhalterung eingesetzt. Das Produkt wird nach Gewicht dosiert und in den Beutel eingefüllt. Der gefüllte Beutel wird per Förderband zur Verschweiß- oder Näh-Maschine transportiert. Plattform- sowie Zu-/Abfuhrmaße können angepasst werden: Spezifikationen hängen vom endgültigen Layout/Aufbau des Komplettsystems ab.

Product examples



Bag Type (standard)



Specifications | Spezifikationen

Machine Type	Complete Large Filling System Premade Bags 50-2.000g
Article No.	C-GB-VW560-LGBGFL2KG
Bag Dimensions*	50-2.000g /
Packaging Speed*	15-30 pcs/min.
Power / Air*	- / -
Dimensions / Weight*	- / -
Film material*	PE/Paper, etc.

*There may be deviations from these specifications. Please feel free to contact us. Also ask for film specifications. / Es kann zu Abweichungen von diesen Angaben kommen. Bitte sprechen Sie uns an. Erfragen Sie auch die Folien-Spezifikationen.